
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 5. februar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 312
Kan ministeren bekræfte, at investeringer i VE-anlæg kan beskattes som var de penge-
tanke i henhold til gældende lov om aktieavancebeskatning? Hvis ja, mener ministeren 
da, at dette er hensigtsmæssigt i forhold til at sikre de nødvendige investeringer i udbyg-
ningen af vedvarende energi?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mona Juul (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mona.Juul@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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